



## Protokoll medlemsmöte Danderyd-Täby Brukshundklubb

Datum: 2020-10-18

Tid: 14:00

Plats: Klubbstugan

### §1 Mötets öppnande

Tf. ordförande Victoria Ek förklarade mötet öppnat.

### §2 Covid-19 info

Erik van den Bos redogjorde för de regler och rekommendationer som vi som klubb har att förhålla oss till. Förutom riktlinjer från Folkhälsomyndigheten följer vi de riktlinjer som kommer från Svenska Brukshundklubben, vilka även redovisas på DTBKs hemsida.

### §3 Deltagarförteckning

Se bilaga 1.

19 medlemmar deltog i mötet.

### §4 Anmälan övriga frågor

a) Disponering av träningsplaner

b) Åtgärder för plan 1 (vänster)

### §5 Val av justerare

Elisabeth Nordqvist Lundberg och Maria Pehrsson valdes att justera protokollet jämte tf ordförande Victoria Ek.

### §6 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

### §7 Ekonomisk rapport

Klubbens kassör, Susanne Gehnich, summerade klubbens ekonomi. Den är fortsatt god.

### §8 Rapport från sektorer



- a) HUS  
Sekreterare Erik van den Bos presenterade HUS aktiviteter under 2020. Se bilaga 2 för hela presentationen. Sammanfattningsvis är det stor efterfrågan på kurser, i synnerhet valpkurser.
- b) TÄS  
Pia Brygård berättade om tävlingssektorns verksamhet under året. Under våren genomfördes inga tävlingar, men under hösten har verksamheten kommit igång. Pia betonade att klubben har ett väl oljat maskineri för tävlingar. Vi har många vana funktionärer och klubben visar upp sig från sin bästa sida under tävlingar. Träningstävlingar genomförs regelbundet som ett samarbete med TÄS.
- c) Agility  
Pernilla Westin berättade om verksamheten. Hittills har vi genomfört 2 officiella tävlingar. "Blåbärstävlingar" har kompletterats med lite svårare "Björnbärstävlingar" där deltagarna ges möjlighet att koncentrera sig på en typ av moment. Öppna träningskvällar planeras.
- d) Stuga  
Jan Andersson är stugfogde sedan i våras. Elinstallationen har setts över, belysningen har kompletterats och en ny avloppspump (den förra blev stulen) är installerad.
- e) Mark  
Victoria Ek presenterade läget. Vi har fortsatt problem med håll i vänstra planen. Se även under övriga frågor.
- f) Marknad  
Caroline Forsberg redogjorde för planer framöver. Fler deltagare behövs i marknadssektorn. Framöver planeras en julkalender med intervjuer med medlemmar. Vi välkomnar fler intresserade att sköta klubbens Instagram; kontakta Pia Brygård.

## §9 Uthyrningspolicy

Victoria Ek redogjorde för uthyrnings policyn som ligger på hemsidan, se även bilaga 3.

## §10 Nytt arbetssätt

Styrelsen planerar införa ett nytt arbetssätt. Victoria Ek och Caroline Forsberg summerade. Sektorerna omvandlas till grupper (Lydnad, Bruks, Agility, osv) där varje grupp ansvarar för sin egen kursverksamhet samt organiserar sina egna tävlingar.



**§11 Långsiktig lokalfråga.**

Klubben har nu ett treårskontrakt med fastighetsägaren, som löper till sept 2023. Styrelsen välkomnar medlemmar att delta i en arbetsgrupp för att studera alternativa platser.

**§12 Valberedningen**

Valberedningen redogjorde för förändringar i normalstadgarna för lokalklubbar. En nyhet är att valberedningens förslag ska tillställas medlemmarna betydligt tidigare.

**§13 Övriga frågor**

- a)** Disponering av träningsplaner  
Många vill utnyttja apellplanen och den bokas för kurser, träningsgrupper och för tävlingar. Efter beslut i styrelsen kan plan och klubbhus dessutom hyras ut. Viktigt att kalendern hålls uppdaterad även med information om vilken del av planen som är bokad. Mötet föreslog en stramare hantering av bokningar, innebärande att planer kan bokas då de inbringar pengar till klubben (tävlingar, kurser, uthyrning) men inte regelmässigt för träningsgrupper. Undantag: IGP gruppen behöver regelbundet disponera hela planen för sin träningsgrupp, vilket även fortsättningsvis kommer att markeras i kalendern. Styrelsen tog till sig förslaget och kommer att implementera det.
- b)** Åtgärder för plan 1 (vänster)  
En rad förslag diskuterades. För att driva ärendet vidare bildades en arbetsgrupp för långsiktig hantering av planerna. Deltagare: Ami Hegardt, Magnus Boström, Tom-Remy Olsen, Thomas Antonsen.

**§14 Mötets avslutande**

Tf ordförande Victoria Ek förklarade mötet avslutat.



**Vid protokollet**

.....  
Erik van den Bos

**Justeras av**

.....  
Tf Ordförande Victoria Ek

.....  
Elisabeth Nordqvist Lundberg



.....  
Maria Pehrsson

Protokoll medlemsmöte  
30-okt-2020

KOPIA